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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Vladi Federacije BiH i Vladi Republike Srpske – 

„Koliko vremena građani BiH moraju čekati kako bi se u svakodnevnom platnom prometu 

počeo koristiti euro kao platežno sredstvo, s obzirom da je i Centralna banka BiH saglasna s 

tim?“ 
 

Pitanje postavljeno Agenciji za nadzor osiguranja Federacije BiH – „Koji su ključni razlozi i 

zašto na prostoru Federacije BiH ne funkcionira sistem bonus-malus u osiguranju kao što je to 

i u RS-u, što smatram ključnim problemom za nered u ovoj oblasti?“ 
 


